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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2024/25:852 Det globala havsavtalet

I juni äger UNOC-mötet i Nice rum, där det globala havsavtalet om bevarande 
och hållbar användning av marin biologisk mångfald i områden utanför 
nationell jurisdiktion ska hanteras. Detta globala havsavtal, det så kallade 
BBNJ-avtalet, är av stor betydelse för den marina biologiska mångfalden, men 
även för klimatet. Det har framförhandlats under nästan två decennier. Nästa 
steg är att det ska ratificeras. Hittills har 17 länder ratificerat avtalet, men det 
krävs att 60 länder ratificerar avtalet för att det ska träda i kraft. Detta kan 
förhoppningsvis ske i år vid FN:s havskonferens, UNOC, i Nice i juni. Trots att 
detta är en prioriterad fråga för regeringen och ministern själv kallat avtalet 
"banbrytande" har någon proposition om en svensk ratificering ännu inte 
aviserats, till skillnad från i våra nordiska grannländer som alla planerar för att 
ratificera avtalet före UNOC-mötet.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Avser statsrådet att verka för en ratificering av BBNJ-avtalet inför UNOC-
mötet i Nice i juni?

………………………………………

Rebecka Le Moine (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-28
Besvaras senast
2025-03-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


